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1. Bogholderiet fremsender regnskabsrap
port pr. 31/3 1980 for regnskabsåret 
1980 vedrørende:
konto 6 Administration og planlægning 
konto 7 Renter

2. Bogholderiet meddeler, at man efter af
tale med Borgmesteren har fastsat føl
gende ekstraordinære møder til behand
ling af budget for 1981 og budgetover
slag for 1982 - 1984.
Økonomiudvalget
Mandag den 11/8 1980 kl. 9.00
Mandag den 18/8 1980 kl. 9.00
Byrådet, 1. budgetbehandling 
Onsdag den 3/9 1980 kl. 19.00
Økonomiudvalget
Mandag den 15/9 1980 kl. 9.00
Byrådet, 2. budgetbehandling, samt 
fastsættelse af udskrivningsprocenter 
og promiller for 1981.
Onsdag den 24/9 1980 kl. 19.00
Samtidig foreslås fastsættelse af dato 
og tidspunkt for sidste frist for ind
sendelse af ændringsforslag til budget 
tet (f.eks. fredag den 12. september 
1980 kl. 13.00), således at ændrings
forslagene kan behandles af økonomiud
valget inden forelæggelse for Byrådet.





Bogholderiet fremsender regnskabsrapport
pr. 31/3 1980 for regnskabsåret 1980 vedr
del af konto 0 Byudvikling, bolig- og

miljøforanstaltninger
konto 1

konto 2

Forsyningsvirksomheder, 
havne m.v.
Vejvæsen

Teknisk udvalg ansøger om følgende til
lægsbevillinger (budgetomplaceringer) for 
1980:
konto 231-02 Ringvej,Skibby + 591.000 
Ovennævnte finansieres ved: 
konto 208-00 Arbejdsmandsløn - 95.000
konto 214-00

konto 801-00

Vedligeh. af 
færdselsbaner
Kassebeholdning 
(overførsel af 
rest anlægssum 
fra 79 vedr. 
Ringvej)

Ialt
konto 051-00 Skibby Renseanl.
Ovennævnte finansieres ved:
konto 051-00 Lodsejerbidrag
konto 801-00 Kassebeholdning 

(kloakfond I)
Ialt

- 300.000
- 196.000

- 591.000
+ 750.000

- 600.000 
- 150.000

- 750.000
Gartnerarbejdet skal nedtrappes, idet 1 
mand ) overføres til klo
akvæsenet.
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7. Vurderingsrådet meddeler, at man har
foretaget vurdering af matr. nr. 9 i og 
10 a, Skuldelev (Sølvkærgård) således: 
Samlet ejendomsværdi kr.__ 1 .600.000
Grundværdi:
12 ha 6990 m 2 a 18.000 kr. 228.582
9 ha 7928 m 2 a 9.000 kr. 88.135

byzone 2.3010 a 30,00 kr. 690.300
Boligmerværdi 80.000
vej 1400 m 2 ________ 0
Ialt grundværdi 1.087.000
Fradr. i grundværdi for forbed. 12.100
Stuehusværdi 240.000
heraf stuehusgrundværdi 80.000
Klage over vurderingsrådets ansættelse 
kan inden 18. maj 1980 indgives til 
Skyldrådet.

8. Kommuneforeningen meddeler i skrivelse 
af 22. april 1980, at Frederiksborg 
Amtsråd har vedtaget at yde et tilskud 
på 1 kr. pr. indbygger i amtskommunen 
til etablering af en selvstændig speci
alarbejderskole i Amtet. Kommunens til
skud vil herefter andrage indtil 2 kr. 
pr. indbygger.
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9. Byrådet har i sine møder den 14/1 og
13/2 1980 vedtaget at ændre forretnings
gang af bilag/fakturaer.
For at kunne administrere Byrådets ved
tagelse har bogholderiet udarbejdet kom- 
petanceplaner for området. 
Kompetanceplanerne er udarbejdet i 2 sæt 
for henholdsvis hovedkontiene 0 til 6 
og hovedkontiene 7 til 9. 
Administrationen fremsender kompetance
planerne til Byrådets godkendelse.
(vedlægges)
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10. Forældrerådet ved skolepasningsordningen 
på Marbækskolen henstiller i skrivelse 
af 18/2 1980 til Byrådet, at den nuværen
de ordning ændres til en socialpædagogisk 
pasningsordning ifølge bistandslovens 
§ 69.
Såfremt dette ikke kan gennemføres, for
langes afklaring af følgende:
1) Ansættelse af en afdelingsleder.
2) Fastsættelse af retningslinier/in- 

strukser for personalet.
3) Mere hensigtsmæssig indretning af lo

kalerne .
4) Svar på, hvorledes kommunen kan garan

tere, at der fremover er plads til de 
børn, der tilmeldes pasningsordningen 
i børnehaveklassen og som ønsker det, 
kan fortsætte til og med 3. klasse.

På Borgmesterens foranledning er indhen
tet følgende udtalelser:

fortsættes ...
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Skuldelev__lærerråd:
"Skuldelev lærerråd har på sit møde den 
27/3 behandlet Byrådets anmodning om en 
vurdering af skolens pasningsordning.
Af følgende grunde ser lærerrådet sig ik
ke i stand til at foretage en kvalifice
ret vurdering, idet pasningsordningen ik
ke er placeret i tilknytning til skolen. 
Børn og personale benytter ikke skolens 
faciliteter, og personalet er ikke med
lemmer af lærerrådet.
Vi må derfor henvise Byrådet til foræld
rerådet og personalegruppen ved pasnings
ordningen. "
Marbækskolens_lærerråd.
"Vedr. klage fra forældrerådet ved Mar- 
bækskolens pasningsordning.
Byrådet har i sit brev af 20/3 1980 anmo
det lærerrådet ved Marbækskolen om en 
vurdering af pasningsordningen ved Mar
bækskolen og Ferslev skole.
På et møde den 27/3 1980 enedes lærerrå
det om følgende:
Der er stort set ikke tilgået lærerrådet 
oplysninger om pasningsordningen, og rå
det har heller aldrig været forelagt no
get vedr. ordningens opbygning og funk
tion til udtalelse eller beslutning. Per
sonalet er ej heller medlemmer af lærer
rådet .
Lærerrådet skal derfor udtale, at den øn
skede vurdering ikke er mulig at afgive."
Fælleslærerrådet:
"Vedrørende pasningsordning.
Da fælleslærerrådet på det foreliggende 
grundlag har ringe mulighed for at kom
mentere de nuværende pasningsordninger i 
kommunen, vil vore bemærkninger være af 
generel karakter.
Det skal dog bemærkes, at ordningen har 
en del for skolen negativ side, idet sko
lernes administration og ledelse bliver 
belastet med ekstra arbejde. Vi finder 
det derfor helt nødvendigt, at man i 
fremtiden kompenserer for dette ekstra 
arbejde.
Med hensyn til pasningsordningerne må

fortsættes ...
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fælleslærerrådet henvise til skrivelse 
af 7/12 1978 fra fælleslærerrådet til 
skolekommissionen.
Fælleslærerrådet er stadig af den mening 
at den ordning, der er skitseret i skri-, 
velsen, vil være den bedste.
Ønsker Byrådet en mere tilbundsgående . 
analyse af pasningsordningen, deltager 
fælleslærerrådet gerne i et udvalgsar- „ 
bejde."
Ledende skoleinspektørs bemærkning til ■ 
fælleslærerrådets udtalelse:
"Idet jeg er helt enig i fælleslærerrå- ' 
dets betragtninger om skolepasnings
ordningernes belastning af skolens ad- ' 
ministration og ledelse, skal jeg dog 
bemærke, at fælleslærerrådet ikke fra ‘ 
lederside er blevet bedt om at fremføre 
dette forhold." '
Skibby_skolenævn:
"I henhold til anmodning af 20/3 1980 .
fremsendes udtalelse vedrørende pas
ningsordningen på Marbækskolen: .
Forældrerådet fremsender i skrivelse af 
18/2 1980 ønsket om en pasningsordning ‘ 
af socialpædagogisk art ifølge bistands
lovens § 69. Dette ønske svarer helt ' 
til skolenævnets ønske ved pasningsord
ningens indførelse, men skolenævnet '
finder, at den nuværende ordning var et 
alternativ til inden ordning. Et fler- ‘ 
tal af skolenævnet er derfor af den op
fattelse, at der fortsat kan gøres en ' 
indsats for at få en bedre funktion i 
den nu kun 1% år gamle pasningsordning, ' 
som er i fortsat udvikling, 
ad Afdelingsleder *
Det er naturligvis ønskeligt med en af
delingsleder på hvert pasningssted, men ' 
der bør ikke herske tvivl om, at der 
hver dag er mulighed for kontakt med 
den ansvarlige leder.

linier
Der skal heller ikke herske tvivl om, 
at personalet har tilsynspligt med bør
nene. Ved ansættelsen har de ansatte 
påtaget sig at beskæftige børnene. Der 
bør etableres kurser, som nuværende og _ 
kommende medarbejdede ved pasningsord
ningerne alle deltager i. Disse kurser _

fortsættes ...
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skal tilrettelægges ud fra de til rådig
hed værende lokaler og midler.
De ansatte skal i størst mulig omfang 
støttes med ideer og udarbejdelse af 
planer.
ad_3_1 Lokaleindretning
Vi finder det hensigtsmæssigt at foræld
rekredsen sammen med de ansatte kommer 
med forslag, der kan forbedre indretnin
gen af lokalerne.
Særstandpunkt indtages af 
idet hun ønsker den nuværende pasnings
ordning skal ændres til en socialpæda
gogisk ordning, og af
idet hun ønsker, at den nuværende ord
ning fortsætter, dog med ansvarlige le
dere . "
Skuldelev_skolenævn:
"Vedr.: Skolepasningsordningen ved Skul
delev skole.
På foranledning af Byrådets anmodning af 
20/3 1980 fremsætter skolenævnet ved 
Skuldelev skole hermed betragtninger 
over skolepasningsordningen, idet nævnet 
dog hæfter sig ved, at det ikke har væ
ret opfordret til at udtale sig, inden 
skolepasningsordningen i sin tid etab
leredes .
Ela2!:ri22§2 pasningsordningen i loka
lerne i Vestergade anbefaledes af skole
nævnet på møde den 17/5 1979.
Nævnet understregede dengang, at place
ringen alene skyldtes skolens almene 
utilstrækkelige lokaleforhold, og at 
rammerne iøvrigt syntes utilfredsstil
lende, - hvilket er helt klart bekræf
tet af embedslægeinstitutionen for Fre
deriksborg Amt ved

i skrivelse af 21/2 1980 - navnlig 
med hensyn til den meget lille legeplads 
og den risikofyldte beliggenhed ved si
den af fabrikken og direkte til offent
lig vej .

222ai222£f}2f!.i*33 * Det synes klart u- tilstrækkeligt, at 10 timers beskæfti
gelse af 25 børn om dagen skulle kunne 
klares af unge mennesker uden uddannel
se, som tilsammen har 95 ugentlige timer 
til dette krævende arbejde, samt at in
gen blandt personalet har status af in
tern leder.
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10 .
Administration. Nævnet må formode, at 
retningslinier for kompensation til sko
lens ledelse er under udarbejdelse, da 
det måtte være rimeligt, at ledelsen af 
en sådan institution, som en skolepas
ningsordning er, honoreres under en eller 
anden form.
Skolenævnet konkluderer således:

fortsat
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Forholdene omkring den eksisterende ord
ning er for utilstrækkelig grundet mangel 
på klare retningslinier. Skolepasnings
ordningen er kommunens eneste tilbud til 
forældrene om anbringelse af de mindre 
skolebørn under trygge forhold i friti
den, hvorfor nævnet anbefaler ordningen 
taget op til fornyet drøftelse."
Skolekommissionen fastholder sin tidlige
re indstilling om en socialpædagogisk 
pasningsordning.
For så vidt angår den aktuelle klage, må 
kommissionen henstille til Byrådet, at 
de fremførte klagepunkter hurtigst muligt 
udbedres.
Kulturelt udvalg indstiller, at skole
pasningen fortsætter i skoleregi med 
skoleinspektørerne som øverste ledere, 
og der forhandles om ansættelse af afde
lingsledere samt kompensation til skole
inspektørerne .

går principielt
ind for en socialpædagogisk pasningsord
ning .
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11. Lønningskontoret anmoder om ansættelse 
af langtidsledig i ca. 3 måneder til ud“ 
fyldelse af 870 skemaer vedr. lønoplys- 
ninger m.v. for kommunalt ansatte. 
Langtidsledige skal ansættes i 9 må
neder, men administrationen meddeler, at 
man kan beskæftige vedkommende de re
sterende 6 måneder.
Løn pr. måned kr. (skalatrin
17). Udgifterne afholdes over konto 
598-00-050-05 - beskæftigelse af lang
tidsledige .

12. Personalesager
a) Ingeniør der er

ansat i teknisk forvaltning, ansøger om 
barselsorlov fra primo august 1980.

b) Sagsbehandler der er
ansat i social- og sundhedsforvaltningen, 
opsiger sin stilling med fratrædelse 
den 31. maj 1980.

c) Teknisk udvalg har antaget
og

til de to ledige stillinger ved kommu
nens vejvæsen.
Ovennævnte var eneste ansøgere til de 
opslåede stillinger.
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d) der er ansat som praktisk
medhjælper i børnehaven Tumlebo, opsiger 
sin stilling pr. 15. juli 1980.

12. Personalesager fortsat
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e) Da stedfortræderen i Skolevejens Børne
have har barselsorlov i perioden 15/5 - 
1/12 1980, indstiller børnehaveleder a -

assistent
som stedfortræder i nævnte tidsrum.

f) der er ansat som ren
gøringsassistent på Marbækskolen, har 
opsagt sin stilling med fratrædelse den 
11. april 1980.

g) Det meddeles herved, at man har ansat

som rengøringsassistenter på Marbækskolen 
alle med 15 ugentlige timer fra 1. maj 
1 980.

opsiger sin stilling som syge
hjælper på De gamles Hjem pr. 1. maj 
1 980.

h)



1 2. Personalesager fortsat

Dag og år: Blad nr.

1.127
Mandag den 5. maj Formandens

initialer:

1980
kl. 9.00

på kommunaldirektørens kontor.

i) der er ansat
som økonoma på De gamles Hjem, ansøger 
om barselsorlov fra medio maj 1980.

j)

13

er ansat som timelønnet husas
sistent v/plejen på De gamles Hjem pr. 
1. april 1980.

Samarbejdsudvalget fremsender en af ud
valget godkendt plan for administratio
nens benyttelse af kommunekontoret ef
ter tjenesteboligens nedlæggelse.
Planen går i korte træk ud på 
at ligningskontoret, bortset fra folke

registret, overtager lejligheden på 
1. sal,

at socialkontoret overtager det nuvæ
rende ligningskontor og afgiver før
ste halvdel af det nuværende kontor 
til folkeregistret og incassoafde- 
lingen.

De økonomiske beregninger for planens 
udførelse er endnu under udarbejdelse, 
da man nødvendigvis må kende kontorer
nes indretning af hensyn til placering 
af terminaler og telefoner.
Endvidere påpeger administrationens 
sikkerhedsgruppe, at der skal søges dis-' 
pensation for så vidt angår loftshøjde 
på 1. sal.
Samarbejdsudvalget indstiller skitse
forslag til økonomiudvalgets og Byrå
dets principielle godkendelse.
(2 tegninger vedlagt)

TV



14. Uoverensstemmelse mellem I/S Rosenvæn
get og Skibby kommune vedrørende det 
af I/S Rosenvænget købte areal til be
byggelse og P-pladser.
Interessentskabet formener at have er-

2hvervet ca. 222 m for meget, som ret
teligt burde have været udstykket til 
parcel 3. Man mener sig berettiget til 
refusion af for stort areal 
med kr. 39.960,00
med tillægs af renter 
2% p.a. over National
bankens diskonto fra 1/9 
1978 til betaling sker 
Refusion af udgifter i forbin
delse med anlæg af P-plads
på nævnte areal 
Por meget erlagt stempel

kr. 20.406,43

a)skøde 1,2% af 39.960 kr. 479,50
b)pantebrev 1,5% af 39.960 599,50
Det bemærkes, at diskon
toen med tillæg af 2% p.a. 
i tiden fra 1/9-16/9 79 
var 11%, i tiden 17/9 79 - 
17/2 80 var 13% og derefter 
15% kr. 3.813,32
således at beløbet pr.
10/5 1980 andrager kr. 65.258,75




